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                                             P r o t o k ó ł  Nr XXXV/2009

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 30 grudnia 2009r. w godz. od 900do 1205 w
sali Urzędu Gminy w Kotlinie.

I. Otwarcie.
           Otwarcia XXXV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław
Moch witając: Wójta Gminy Walentego Kwaśniewskiego, Sekretarza Gminy Genowefę
Dekert, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie
Mariusza Krawczyka, rzecznika prasowego Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie
Macieja Bierłę, sołtysów oraz przedstawicieli prasy: Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził kworum. W sesji uczestniczyło
15 radnych.
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.
Nie przybył na sesję zaproszony radny Rady Powiatu Sławomir Wąsiewski.
Z uwagi na 91 rocznicę Powstania Wielkopolskiego przypadającą  27 grudnia uczczono
minuta ciszy pamięć wszystkich tych którzy oddali swe życie w Powstaniu.

 II. Przedstawienie porządku obrad.
            Przewodniczący Rady  zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na
wprowadzeniu  do punktu 13 "Rozpatrzenie projektów uchwał" projektu uchwały w
sprawie sprostowania błędu rachunkowego.
Za zmianą porządku obrad głosowało 15 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od

XXXIV sesji Rady.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2010 rok.
8. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w

Poznaniu wyrażającej opinię o projekcie budżetu Gminy na 2010 rok.
9. Przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu:

1) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
Przeciwpożarowej,

2) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów wraz z opinią ostateczną o
budżecie.

10. Stanowisko Wójta Gminy po dokonaniu analizy opinii i wniosków Komisji Planu
Gospodarczego, Budżetu i Finansów.

11. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
12. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2010 rok.
13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

- regulaminu przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego,
- o zmianie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kotlin,
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- gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na
2010 rok,

- uznania skargi za nieuzasadnioną,
- uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa

Wielkopolskiego,
- zmiany budżetu Gminy na 2009 rok,
- sprostowania błędu rachunkowego.

14. Przyjęcie sprawozdań z działalności za 2009 rok:
1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej,
3) Komisji Rewizyjnej.

15. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2010 rok.
16. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.
17. Przyjęcie planów pracy na 2010 rok:

1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej.
18. Wolne głosy i wnioski.
19. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
20. Zamknięcie obrad.
Przedstawiony porządek obrad przyjęty został 15 głosami "za".

 ad.3 Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.
              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię, co do treści protokołu z XXXIV sesji Rady, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół z XXXIV sesji przyjęto 15 głosami "za".

 ad.4 Interpelacje i zapytania radnych.
           Radni nie zgłosili interpelacji  i nie było zapytań.

 ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
XXXIV sesji Rady.
           Przewodniczący poinformował, że okres międzysesyjny, to okres przygotowania
projektu budżetu  Gminy na 2010 rok.
W dniu 26 listopada Przewodniczący uczestniczył w posiedzeniach stałych komisji Rady
Gminy opiniujących projekt budżetu Gminy na 2010 rok.
W dniu 7 grudnia uczestniczył w posiedzeniu Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i
Finansów, która to Komisja wydała ostateczną opinię o projekcie budżetu.
W okresie tym Przewodniczący zajmował się bieżącymi sprawami Gminy, w tym sprawą
ogrzewania Szkoły Podstawowej w Kotlinie.
W dniu 21 listopada uczestniczył w koncercie połączonych chórów Ziemi Jarocińskiej  jaki
odbył się w Żerkowie, koncercie upamiętniającym 70 rocznicę wybuchu II wojny
światowej.
W grudniu , w okresie świątecznym Bożego Narodzenia Przewodniczący uczestniczył w
spotkaniach opłatkowych zorganizowanych przez Koło Gminne Związku Kombatantów
Rz. P. i Byłych Więźniów Politycznych oraz  Koło Emerytów i Rencistów w Kotlinie oraz
harcerzy  5 drużyny im. T. Kościuszki  ze  Sławoszewa.
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Poza tym Przewodniczący uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych i
uczestniczył  w posiedzeniach stałych Komisji Rady.
W związku ze złożoną skargą na bezczynność Wójta Gminy Przewodniczący uczestniczył
w wizji lokalnej w Twardowie,  zapoznając się na miejscu ze sprawą.
Informacje Przewodniczącego przyjęto bez uwag.

ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z
wykonania uchwał Rady.
                 Sprawozdanie przedstawione przez Wójta Gminy o realizacji uchwał Rady
Gminy podjętych na poprzedniej sesji oraz o wydanych zarządzeniach w tym okresie
stanowi załącznik do protokołu.
Następnie Wójt poinformował o rozstrzygnięciu przetargu na budowę kotłowni w Szkole
Podstawowej w Kotlinie. Po perturbacjach i złożeniu protestu przez jednego z uczestników
przetargu podpisana została umowa. Roboty rozpoczną się  w połowie stycznia 2010r. , w
okresie ferii zimowych.
Wójt poinformował również o zakończeniu budowy ulicy Krasickiego oraz o podpisaniu
umowy z Urzędem Marszałkowskim w Poznaniu na dofinansowanie budowy kanalizacji w
Magnuszewicach na kwotę 2.381 tys. zł. Są to środki z Programu Obszarów Wiejskich.
Pozostałe czynności jakie wykonywał Wójt wynikały jak powiedział z kalendarza.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez zastrzeżeń.

ad.7 Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2010 rok.
               Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Gminy na rok 2010.
Przewidywana łączna kwota :

- dochodów  to 18.445.980,00 zł w tym: dochody bieżące - 16.031.551,00 zł i
dochody majątkowe - 2.414.429,00 zł,

- wydatków to 22.240.595,00 zł , z tego 17.737.257,00 zł to wydatki bieżące i
6.503.338,00 zł  wydatki majątkowe.

ad.8 Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Poznaniu wyrażającej opinię o projekcie  budżetu Gminy na 2010 rok.
                Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr SO-0952/50/3/Ka/09 Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 grudnia 2009r. w sprawie wyrażenia opinii o
projekcie budżetu Gminy Kotlin na 2010 rok.
Skład Orzekający zaopiniował pozytywnie projekt budżetu na 2010 rok z zastrzeżeniami.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

ad.9 Przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu:
1) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej,
2) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów.
             Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego
i Ochrony Przeciwpożarowej  Stefan Taczała odczytał opinię Komisji wypracowaną na
posiedzeniu w dniu 26 listopada 2009r.
Komisja wnioskowała o wykreślenie z projektu budżetu  budowy ulicy Słonecznej i
wprowadzenie w to miejsce budowy ulicy Leśnej oraz o wprowadzenie do budżetu
modernizacji  ulic Chopina i Śniadeckich  oraz budowy drogi w Wysogotówku na Ślewicz,
nie wskazując źródła  z jakiego mają być pokryte wydatki na te zadania.
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              Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław
Wodniczak  odczytał opinię Komisji wypracowaną na posiedzeniu w dniu 26 listopada
2009r.
Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy na 2010 rok , nie wnioskując o
wprowadzenie zmian do  projektu  budżetu, pomimo zgłoszonych przez członków Komisji
w trakcie dyskusji  wniosków o budowę ulicy Leśnej zamiast ulicy Słonecznej.
Następnie Przewodniczący Komisji Zdzisław Wodniczak odczytał ostateczną opinię
Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów o projekcie budżetu Gminy wraz z
propozycja zmian.
Komisja zawnioskowała o wprowadzenie do projektu budżetu budowy ulicy Leśnej w
miejsce ulicy Słonecznej.
Opinie Komisji stanowią załączniki do protokołu.

ad.10 Stanowisko Wójta Gminy po dokonaniu analizy opinii i wniosków Komisji Planu
Gospodarczego, Budżetu i Finansów  o budżecie.
          Wójt Gminy zabierając głos powiedział, że budżet Gminy na 2010 rok jest innym
budżetem, ponieważ po raz pierwszy występuje w nim fundusz sołecki  do którego  Rada
wydatnie się przyczyniła, podejmując stosowną uchwałę. Kwota funduszu, to 177 tys. zł.
Zdaniem Wójta spowoduje to ożywienie działalności rad sołeckich. Budżet ten jest inny,
bowiem uwarunkowany jest innymi warunkami finansowymi. W samorządach spadają
dochody poprzez zmniejszenie subwencji. Poza tym  Gmina otrzyma mniej środków z
udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. W Gminie nakłada się na to
niepewny los spółki "Kotlin" i brak wiedzy czy wpłynie podatek od nieruchomości od tej
spółki.
Dochody budżetu Gminy na 2010 rok  ustalono na kwotę 18.445.980,- zł , w tym kwota
2.414.429,- zł stanowiąca środki dotacji europejskiej na inwestycje gminne.
W dochodach przewiduje się mniejsze wpływy : w podatku od nieruchomości o 270 tys. zł,
w podatku rolnym  o 42 tys. zł, w  podatku od środków transportowych o kwotę 12 tys. zł.
Mniejsza też będzie dotacja  na pomoc społeczną o kwotę 328 tys. zł oraz udział w
podatku dochodowym od osób fizycznych  o kwotę 303.607,- zł.
Przewiduje się natomiast większe wpływy z opłaty ze sprzedaży wody o kwotę 40 tys. zł  i
z kupna ścieków i ich czyszczenia o kwotę 50 tys. zł oraz większe przychody  środków z
UE.
Wójt potwierdził, że wyliczono dochody bezpiecznie i powinny one być wykonane.  Jeżeli
dochody będą większe, to da się zrobić więcej.
Kwotę wydatków budżetu Gminy na 2010 rok ustalono w wysokości 22.240.595,- zł, w
tym wydatki majątkowe w wysokości 6.503.338,- zł.
Mówiąc o kierunkach wydatkowania środków Wójt mówił, że rok 2010 to rok wyborczy.
Wójt przyznał, że  doświadczenie nauczyło Go, iż pchanie na siłę inwestycji, to
marnowanie środków, bowiem firmy budowlane chciałyby, żeby każdy rok był rokiem
wyborczym,  bowiem każdy chce wówczas coś zrobić, bo podobno każdy chce błysnąć.
Wójt przypomniał, że 4 lata temu tuż przed wyborami unieważnił przetarg, ponieważ
firmy za budowę 800 m drogi chciały tyle,  ile po wyborach za tę samą kwotę wybudowały
1600 m drogi. Z tego wynika, że nie należy ulegać.
Zdaniem Wójta jeżeli Gmina i Rada przez 4 lata funkcjonowała dobrze, to  to czy zrobione
zostanie jakieś zadanie w 2010 roku czy nie, nie zadecyduje o tym ile głosów otrzyma
kandydat  na Wójta czy radnego.
Następnie Wójt przedstawił kierunki wymuszone wydatków, których nie można nie
zrealizować, wymieniając:

- oświatę na którą przewiduje się  -33,77 % środków,
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- pomoc społeczną  - 15,81%,
- administrację - 10,08 %,
- gospodarkę komunalną i mieszkaniową - 25,30 %,
- drogi - 8,80%,
- straże pożarne - 1,02 %,
- ochronę zdrowia - 0,35 %,
- kulturę - 1,48%,
- kulturę fizyczna - 0,24 %.

Czy środki, które są zapisane zostaną wykorzystane pokaże życie.
Patrząc na budżet 2010 roku Wójt przyznał, że popatrzył na niego trochę inaczej, na to
mianowicie jakie skutki jego realizacja przyniesie Gminie na koniec 2010 roku tj. na
koniec tego okresu w którym ta Rada będzie się rozliczała ze społeczeństwem.
Wójt przypomniał, że rok temu mówiono, że aby zrealizować zaplanowane zadania należy
zaciągnąć kredyt w wysokości 2.700 tys. zł. Gmina nie zaciągnęła  kredytu w ogóle, a
wstawiono jeszcze w ciągu roku do realizacji budowę drogi, a na dzień dzisiejszy Gmina
wchodzi z wolnymi środkami.
Dalej Wójt mówił, że konstrukcja budżetu i jego zapisy powodują to, że czasami pewne
pozycje w budżecie  są niezrozumiałe, bowiem społeczeństwo może wyczytać, że
zwiększa się zadłużenie Gminy o 4.235.695,- zł.  Wynika to z tego, że należy
zrównoważyć różnicę między wydatkami, a dochodami, a to jest kwota 3.794.615,- zł ,
plus 441 tys. zł z przeznaczeniem na spłatę kredytów wcześniej zaciągniętych.
Na dzień 10 listopada, kiedy konstruowany był projekt budżetu nikt nie wiedział, że
Gmina posiadać będzie wolne środki i że będą różnice na przetargach.
Wójt wyliczył, że gdyby Gmina musiała wziąć na zrównoważenie  budżetu 2.500 tys. zł,
przy jednoczesnym pozyskaniu 1.715 tys. zł na spłatę kredytu na oczyszczalnię, to
zadłużenie na koniec 2010 roku wzrośnie o 700 tys. zł do kwoty 2.600 tys. zł i byłoby to
15% planowanych dochodów.
Wydatki bieżące Gminy wyliczono na kwotę 15.737.257,- zł.
Wydatki inwestycyjne planowane na kwotę  6.503.338,- zł stanowią  29,24% ogółu
wydatków.
Wójt przyznał, że  nie ma takiej możliwości, aby załatwić wszystkie potrzeby, wnioski i
uwagi do budżetu, które są słuszne.
Po analizie opinii i wniosków Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Wójt
zaproponował dokonanie zmiany w projekcie budżetu Gminy polegającej na
wprowadzeniu budowy ulicy Leśnej w miejsce budowy ulicy Słonecznej.
Zdaniem Wójta należy mieć świadomość, że jeszcze przez kilka albo kilkanaście  lat nie
będzie Gmina w stanie zaspokoić potrzeb mieszkańców.
Dalej Wójt mówił, że Gmina zrobiła duży wysiłek w kierunku zbrojenia terenów
budowlanych, a co za tym idzie umożliwiła ściągnięcie ludzi spoza terenu, którzy tu się
wybudują, tu będą pracować i płacić będą podatki.
Wójt przypuszczał, że efekty dzisiejszej pracy, mieszkańcy odczuwać będą za 10 lat.
Wójt poinformował, że wzorem roku ubiegłego po zbilansowaniu budżetu w miesiącu
kwietniu po opracowaniu sprawozdania do budżetu należy wrócić i może trzeba go będzie
w sposób głęboki przebudować.

  ad.11 Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
                 W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury,
Bezpieczeństwa  Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała poruszając
temat budowy dróg. Radny Taczała mówił, że drogi potrzebne są wszędzie. Dyskusja na
posiedzeniach  komisji dotyczyła ulic Słonecznej i Leśnej. Ulica Słoneczna istnieje od
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dwóch lat, kiedy radny Jerzy Szymczak wniósł wniosek o nadanie nazwy tej ulicy  i
zdaniem radnego musi ona poczekać, bowiem są ulice istniejące od 40 lat, które nie maja
nawierzchni asfaltowej. Natomiast ulica Leśna wreszcie doczeka się budowy.
Dalej radny Taczała mówił, że budżet nie każdego zadawala, nie jest on jednak z gumy i
nie da się go rozciągnąć.
Radny wypowiedział się za budową w przyszłości drogi na Ślewicz, o budowę której
wnioskował radny Radosław Wałkiewicz.
Radny Taczała mówił, że mieszkańcy innych gmin zazdroszczą dróg jakie są na terenie
gminy Kotlin. Natomiast co zrobią wyborcy, nigdy nie wiadomo.
Następnie głos zabrał rady Jerzy Szymczak  wyjaśniając, że zabiera głos, bowiem padło
jego nazwisko i chce sprostować sprawę. Radny przyznał, że wnioskował o budowę ulicy
Słonecznej. Ulica Leśna natomiast  jest ujęta w wieloletnim programie inwestycyjnym, a
ulice Krasickiego wybudowano w przyspieszonym tempie ze względów oczywistych tj.
złego stanu tej drogi.
Radny Szymczak wyjaśnił, że jeżeli ktoś chce mówić o ulicy Słonecznej, to najpierw musi
ją zobaczyć, a nie  mówić, że jest ona w dobrym stanie. W tej chwili ulica Słoneczna nie
wymaga żadnej naprawy, czy utwardzenia, ponieważ jest utwardzona osobiście przez
radnego.
Mówiąc o ulicy Moniuszki radny Szymczak wyjaśnił, że ulicy tej nie da się zrobić,
bowiem najpierw należy wykupić grunty lub zmniejszyć ogródki,  tym którzy przy niej
zamieszkują.
Zdaniem radnego Szymczaka jeżeli radni podejmują jakieś decyzje, trzeba znać temat, a
nie mówić, że jest się przeciw temu, czy temu. Radny mówił, że jest za tym, aby w gminie
robione było wszystko. Natomiast ulica Słoneczna może być robiona za 10 lat i też się nic
nie stanie. Radny Szymczak przypuszczał, że radni chcą zabłysnąć, bowiem zbliża się rok
wyborczy.
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poprawkę do  projektu budżetu
polegającą na wprowadzeniu budowy ulicy Leśnej w miejsce budowy ulicy Słonecznej.
Poprawka przyjęta została jednogłośnie 15 głosami "za".
Przewodniczący Rady podsumował  z pełną satysfakcją jak  podkreślił, że tak być
powinno, iż po dyskusji i ostrej wymianie zdań na posiedzeniach komisji wszyscy radni
potrafią  myśleć kategoriami na tyle rozsądnymi, że głosowano tak jak postanowiono.

 ad.12 Głosowanie  nad projektem uchwały budżetowej na 2010 rok.
                Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy na rok 2010.
Uchwała  Nr XXXV/178/2009 podjęta została jednogłośnie 15 głosami "za".
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady podkreślił, że jest to najważniejsza uchwała. Przewodniczący życzył
Radzie Gminy i Wójtowi Gminy, aby budżet realizowany był zgodnie z zapisem tejże
uchwały.
Następnie głos zabrał Wójt  Gminy mówiąc, że nie ma budżetów lepszych lub gorszych.
Są trudniejsze lub łatwiejsze do realizacji. Ten na 2010 rok jest jak każdy inny trzeba go
po prostu zrealizować i nie dopuścić  do znacznego wzrostu zadłużenia Gminy.

 ad.13 Rozpatrzenie projektów uchwał.
              Pozytywną opinię komisji odnośnie projektów uchwał przedstawił
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów - Zdzisław
Wodniczak oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  - Stefan Taczała.
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Odczytanie przez Przewodniczącego Rady projektów uchwał i poddanie ich pod
głosowanie:
1) w sprawie regulaminu przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.

Uchwała nr XXXV/179/2009 podjęta została  15 głosami "za".
2) o zmianie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kotlin.
Uchwała Nr XXXV/180/2009 podjęta została 15 głosami "za".

3) w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych
      oraz przeciwdziałania narkomanii na 2010 rok.
      Uchwała Nr XXXV/181/2009 podjęta została 15 głosami "za".
4) w sprawie uznania skargi za nieuzasadnioną.

Uchwała Nr XXXV/182/2009 podjęta została 15 głosami "za".
5) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla

Województwa Wielkopolskiego.
Uchwała nr XXXV/183/2009 podjęta została 15 głosami "za".

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2009 rok.
Uchwała Nr XXXV/184/2009 podjęta została 15 głosami "za".

7) w sprawie sprostowania błędu rachunkowego.
Uchwała Nr XXXV/185/2009 podjęta została 15 głosami "za".

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu.

    ad.14 Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za 2009 rok.
             Sprawozdanie z działalności Komisji  Rady Gminy przedstawili kolejno
Przewodniczący: Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Komisji Zdrowia,
Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej oraz Komisji
Rewizyjnej.
Sprawozdania stanowiące załączniki do protokołu przyjęto bez uwag.

  ad.15 Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2010 rok.
             Uchwała Nr XXXV/186/2009 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na
2010 rok podjęta została 15 głosami "za".
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 ad.16 Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.
             Uchwała nr XXXV/187/2009 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej na 2010 rok podjęta została 15 glosami "za".

            Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 ad.17 Przyjęcie planów pracy na 2010 rok.
             Plany pracy Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  oraz Komisji
Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej
przedstawione przez przewodniczących tych komisji przyjęte zostały bez uwag.
Plany pracy stanowią załączniki do protokołu.

ad.18 Wolne głosy i wnioski.
       W punkcie tym głos zabrali:
Radny Krzysztof Szyszka  prosząc o wyjaśnienie sprawy zmiany przewoźnika
dowożącego dzieci do szkół przez okres ostatnich 10 lat.
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Sołtys Marian Żurek przekazał wniosek mieszkańców o spotkanie się z
przedstawicielami firmy REMONDIS w związku ze wzrostem opłaty za odpady
komunalne odbierane przez tą firmę.
Sołtys Żurek wnioskował o zatrudnienie przez Gminę osób  do układania kostki brukowej
zarejestrowanych w Urzędzie Pracy.
Kierownik Rewiru Dzielnicowych Mariusz Krawczyk  poinformował o zmianie jego
stanowiska pracy tj. objęcia stanowiska kierowania. Funkcję kierownika rewiru obejmie
obecny na także na sesji rzecznik Policji w Jarocinie Maciej Bierła.
Kierownik Krawczyk podziękował za współpracę, za zapraszanie na sesję i inne
uroczystości oraz za środki na zakup samochodu dla Policji jak również za zgłoszone
uwagi pod adresem Policji, które jak informował przekazywał na bieżąco Komendantowi
Policji.
Radny Krzysztof Szyszka pytał jak uregulowana jest sprawa odśnieżania w gminie, czy
są wyznaczeni do odśnieżania?
Radny Szczepan Szymczak poruszył sprawę opłat za świadectwo wystawiane przez
lekarza weterynarii w którym stwierdza, że gospodarstwo wolne jest od choroby.  Przy
sprzedaży trzody chlewnej za każde takie świadectwo rolnik płaci 17,- zł  i świadectwo to
konieczne jest przy każdej sprzedaży.
Radny Szczepan Szymczak poinformował, ze w odpust św. Barbary jaki odbył się w
Magnuszewicach Policja ustawiła się i to nie pierwszy raz 200 metrów od kościoła kasując
mandaty za nie zapięte pasy.
Radny Zdzisław Wodniczak poinformował o parkowaniu od miesiąca samochodu na
parkingu przy ul. Rymarkiewicza w pobliżu kościoła. Radny pytał - czy samochód ten jest
prawidłowo zaparkowany, bowiem tył wystaje na jezdnię.

 ad.19 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
sesji.
            Na uwagę radnego Szczepana Szymczaka odpowiedział Kierownik  Rewiru
Dzielnicowych Mariusz Krawczyk  mówiąc, że osoba publiczna, a w szczególności
policjant ma świadomość stosowania prawa, a parafianie jadący do kościoła nie powinni
się niczego obawiać. O tym mówi również przykazanie " nie zabijaj", czyli zapinaj pasy.
Na to był zakup radiowozu do Kotlina, aby policjanci mogli wykonywać swoje obowiązki.
             Na wnioski dotyczące dróg powiatowych odpowiedź otrzymaną z Zarządu Dróg
Powiatowych w Jarocinie odczytał Wójt.
Zarząd Dróg poinformował, że:
-  powierzchniowe utrwalenie nawierzchni drogi Sławoszew - Racendów zaproponowano
   do budżetu na 2010 rok,
- budowa chodnika w Woli Książęcej nie została umieszczona w projekcie budżetu na
  2010 rok, bowiem priorytetowym zadaniem na drogach powiatowych w gminie Kotlin
  jest przebudowa drogi Kotlin - Sławoszew - Parzew,
- suche konary drzew w Sławoszewie zostaną obcięte na początku przyszłego roku,
- likwidacja garbu na drodze Kurcew - Strzydzew zostanie uwzględniona w czasie
  prowadzenia wiosennych remontów cząstkowych,
- pobocza w Sławoszewie w rejonie posesji nr 27 i 14 zostaną utwardzone przy
  najbliższych sprzyjających warunkach atmosferycznych,
- podcięcie gałęzi przy drogach Magnuszewice - Wyszki, Magnuszewice - Prusy oraz
  Sławoszew - Racendów zostało uwzględnione  w planie na rok 2010 i zakres  wykonania
  tych  robót jest uzależniony od wysokości środków  budżetowych, które  Zarządowi
  zostaną  przyznane,
- o realizację  wycinki  drzew w Kotlinie, Parzewie i Sławoszewie   Zarząd poczyni
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   starania w okresie zimowym 2009/2010,
- tablicę miejscowości Kotlin przesunięto za ul. Buchalińską,
- uzupełniono tablicę "teren zabudowany" na drodze Wola Książęca - Twardów,
- przesunięcie zielonej tablicy "Twardów" na drogę Kotlin - Racendów nastąpi w okresie
  wiosennym w czasie prowadzonych prac związanych z wymianą oznakowania
  pionowego,
- ścinkę poboczy przy drodze Twardów - Wyszki planuje się wykonać w roku przyszłym,
- odmulenie rowu w Magnuszewicach w niezbędnym zakresie Zarząd planuje w roku
  2010.
          Odpowiadając na  wnioski i zapytania zgłoszone w dniu dzisiejszym Wójt
odpowiedział:
- przetarg na dowóz dzieci rozpisany został tak jak co roku przez Zespół Obsługi Placówek
  Oświatowych. Oferty złożyło 5 firm, a uprzednio 2 firmy.  Przetarg wygrała najtańsza
  firma spod Kalisza, która świadczy usługi w tym zakresie w dwóch gminach.
- firma REMONDIS nie dostosowała się do wysokości opłaty uchwalonej przez Radę
  Gminy. W tej sprawie wysłano pismo do tej firmy  i jeżeli nie dostosuje się, to należałoby
  wypowiedzieć z umowy.
- odnośnie zatrudnienia osób zarejestrowanych w Urzędzie Pracy Wójt odpowiedział, że
  nie wie czy uda się zatrudnić  brukarzy, czy uda się zatrudnić  osoby, które będą miały
  wolę ułożyć chodnik,
- umowę na odśnieżanie do końca roku 2009 Gmina ma podpisaną ze Stanisławem
  Hadrzyńskim ,
- opłata za świadectwa wydawane przez  lekarza weterynarii miała ulec obniżeniu.
  Problem jest w tym, że świadectwo to jest konieczne za każdym razem przy sprzedaży.
- samochód przy ulicy Rymarkiewicza jest pewno parkowany w godzinach wieczornych.

 ad.20 Zamknięcie obrad.
               Przewodniczący Rady podziękował radnym za poprawne sprawowanie mandatu
radnego, za współpracę i wspieranie Go w trudnym okresie roku 2009.
Podziękowania  za współpracę z Radą Przewodniczący złożył Wójtowi Gminy,
Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim pracownikom Urzędu Gminy oraz
sołtysom.
Przewodniczący rady podziękował za współpracę Kierownikowi Rewiru Dzielnicowych
Mariuszowi Krawczykowi, mając nadzieję , że współpraca ta będzie również poprawna z
obejmującym obowiązki kierownika.
Następnie Przewodniczący złożył wszystkim obecnym jak najlepsze  życzenia z okazji
zbliżającego się Nowego Roku, przede wszystkim zdrowia.
          Wójt Gminy zabierając głos  podziękował wszystkim za rok współpracy. Rok bardzo
trudny w tej gminie, a to przez sytuację w jakiej znaleźli się mieszkańcy związani ze
spółką  "Kotlin".
Rok ten przyniósł coś bardzo cennego, coś takiego co widać było przy  głosowaniu nad
przyszłym budżetem  i nad wszystkimi innymi uchwałami - mówił Wójt.
Dalej Wójt mówił, że rok ten przyniósł konsolidację i zaufanie jakie powstało, bowiem nic
tak ludzi nie jednoczy jak wspólne zagrożenie.
Gmina Kotlin została zagrożona w 2009 roku i to  między innymi spowodowało to, że
więzi między mieszkańcami, a Radą zostały zacieśnione.
Na rok 2010 - rok wyborczy Wójt życzył, aby radni w takim samym składzie zasiedli na
tej sali. Jednak z doświadczenia  wie, że mniej więcej 1/3 tej Rady jest przez wyborców
wymieniana. Być może ta kampania  w II połowie 2010 roku będzie inna i wszyscy z
obecnych radnych na tej sali  z powrotem  po wyborach zasiądą.
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Na rok 2010  Wójt życzył spokoju, sytuacji materialnej jak najlepszej, jak
najkorzystniejszej i wszystkiego dobrego, aby wszystko to co zaplanują, wymarzą spełniło
się.
             Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXV sesję
Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                       Komisja Rewizyjna:

1. Przewodniczący Józef Szymendera  ................................

                                               2.   Członek  Zofia Antczak                    ................................

                                               3.   Członek Andrzej Sitnik                     ................................

 


